

Umeortens biodlarförening.

Styrelsemöte den 26 januari 2023

Deltagare:

Eva Wiklund, Sandra Pettersson, Mattias Björnstig, Johan Eklund, Åke Jonsson, Mats Sundling, Simon Olsson.

Mötesanteckningar:

Uppstart med en presentationsrunda, där vi berättade lite om oss själva och vilka funktioner vi har i föreningen. T.ex:

**Åke:** ordförande, kursledare, kontaktperson, sammankallande mm. **Johan:** medlemsregistrator, honungsrapporterare, flusteransvarig, sköter hemsidan, kursledare mm. **Simon:** sekreterare. **Eva:** Kassör, honungsbedömare mm. **Mats:** Svärmansvarig, representant länsföreningen, Valberedning Nordbi mm. **Mattias:** ny i styrelsen. **Sandra:** ny i styrelsen.

Årsmötesprotokollgenomgång:

- Länsföreningen är i behov av ny ordförande och kassör. Mats Sundling kollar med Länsföreningen, vilka representanter som valberedningen fått fram. Återkopplar till ordförande Åke inom en vecka.
- Bikurser: Åke startar en helgkurs 28/1, Johan har för avsikt att starta en nybörjarkurs under våren. Mats frågar Claes Dahlgren om han är intresserad av att hålla i en kurs. Den som är intresserad av hålla en kurs, nybörjarkurs eller fortsättningskurs ska kontakta Susanne på Studieförbundet för att bestämma kursstart. Därefter lägger Studieförbundet ut kursen i sina medier.
- Torsdagkvällar på Forslunda: Grillkväll 15/6 ( Åke o Mats ), Avläggare 20/7 ( Johan o Simon ). Uppföljning avläggare mm: 3/8 ( Eva o Mattias ), 17/8 ( Sandra o Åke ). Kvällarna skjuts upp till nästa vecka vid regn.
- Sommarträff: Även i år tänker Åke bjuda in till en sommarträff hemma hos sig i Taveljö. Tid meddelas med kort varsel, så att man vet att det blir en dag med bra väder.
- Temakvällar under våren: Uppstart torsdag 23 mars, Johan om Feromoner och kupsensorer. Mål att ha en temakväll/månad. Inga fler temakvällar spikade. Förslag på föredrag : Drottningodling, Avläggare, Vingforskning, Mjödillverkning. Förslag föredragshållare: Per Thunman, Natuschka Lee. Fler förslag mottages gärna.
- Forslunda. Åke har efter kontakt med Forslunda konstaterat att vi ej kan ha något hopp om att få nyttja några av deras lokaler, då skolan snarare har

lokalbrist. Så vi får jobba vidare på en Baracklösning, **alla** får hjälpas åt att söka efter en flyttbar Barack. El kan skolan vara behjälpliga med, vatten behövs ej. Ej heller krävs bygglov. Vi behöver även se över utemöblerna då de är i dåligt skick. 100-årsjubileet närmar sig ( 2025 ) och ett av målen är att ha en uppfräschad anläggning på Forslunda. Vi behöver mer medel/sponsring. Mats Sundling kollar med Allmänna Arvsfonden och Länsförsäkringar. Fler ideer är välkomna.

- Ekonomi: Eva redogjorde för den aktuella ekonomin. Lotteriet vid årsmöte genererade ca 2900 kr. medlemsavgifter på ca 5900 kr inbetalat till föreningen. Saldot ligger för tillfället på ca 26000 kr.

#### Övrigt:

- Johan lägger upp en länk till mötesprotokollen på hemsidans startsida.
- Styrelsemedlemmar är berättigade till statlig bilersättning vid transport till och från möten och temakvällar. Kontakta Eva Wiklund för milersättning eller om du gjort andra utlägg i samband med möten. ( kaffe, fika mm. ). Styrelsemedlemmar får låna föreningsutrustning utan kostnad.
- Förslag att styrelsen tillsätter en arbetsgrupp inför 100-årsjubileet som förening. ( fråga efter intresserade i ett kommande flusterutskick ? ).
- Vid möten i Folkets Hus. Boka ej lokalen för tidigt. Max 1 månad innan mötet för att hålla ned kostnaden.

.....

Simon Olsson, vid pennan.